义务教育课程标准实验教科书





(新目标)

教师教学用书 Go for it!

TEACHERS' BOOK

七年级 下册

课程教材研究所(中国) 英语课程教材研究开发中心合编

THOMSON (美国) 汤姆森学习出版集团









人民物自出版社

义务教育课程标准实验教科书

英 语

(新目标)

教师教学用书

Go for it!

TEACHERS' BOOK

七年级 下册

(中国) 课程教材研究所 英语课程教材研究开发中心

今编

(美国) 汤姆森学习出版集团

人民教育的教社

This Chinese edition is adapted from the original Go for it! series by David Nunan.

Copyright © 2007 by People's Education Press and Thomson Learning (a division of Thomson Asia Pte Ltd)

ISBN 981-240-474-0

The original text © 1999 is published by: Heinle & Heinle Publishers 20 Mark Plaza Boston, MA 02116 USA

ALL RIGHTS RESERVED

No part of this publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying recording, or any information storage and retrieval system, without permission in writing from the publisher.

Every effort has been made to trace all sources of illustrations / photos / information in this book, but if any have been overlooked, to publisher will be pleased to make the necessary arrangements at the first opportunity.

For permission to use material from this text or product, contact us by

Tel: (8610) 58758866 / (65) 6410 1200

Fax: (8610) 58758877 / (65) 6410 1208

Email: www@pep.com.cn / info@thomsonlearning.com

义务教育课程标准实验教科书

英语(新目标)

教师教学用书 七年级 下册

(中国) 课程教材研究所 英语课程教材研究开发中心 合编

(美国)汤姆森学习出版集团

人人名意格拉出版发行

网址: http://www.pep.com.cn

北京市白帆印务有限公司印装 全国新华书店经销

开本: 889 毫米×1 194 毫米 1/16 印张: 8.5 字数: 247 000 2006 年 11 月第 3 版 2009 年 11 月第 11 次印刷

ISBN 978-7-107-17234-2 G:10324(课) 定价: 22.10 元

著作权所有·请勿擅用本书制作各类出版物·违者必究 如发现印、装质量问题,影响阅读,请与本社出版科联系调换。 (联系地址:北京市海淀区中关村南大街17号院1号楼邮编:100081)

说 明

本书是人民教育出版社出版的《义务教育课程标准实验教科书英语(新目标)》的系列教材之一。这套教材是在(美国)汤姆森学习出版集团最新出版的 Go for it! 教材的基础上,由人民教育出版社与汤姆森学习出版集团合作改编而成的。它采用任务型语言教学(Task-Based Language Teaching)模式,融汇话题、交际功能和语言结构,形成了一套循序渐进的生活化的学习程序。在修改过程中,编者依据国家教育部颁发的《英语课程标准》(实验稿),对原书的结构与内容作了适当的调整,增加了复习单元、文化背景知识和学习策略等部分,并增加了任务型学习成分和语篇输入。本书每个单元都列出明确的语言目标、主要的功能项目与语法结构、需要掌握的基本词汇,并分为 A 和 B 两部分。A 部分是基本的语言内容,B 部分是知识的扩展和综合的语言运用。每个单元还附有 Self Check 部分,学生可用来自我检测本单元所学的语言知识。

教师教学用书分别对学生用书中每一个单元的 A、B 及 Self Check 三个部分作出教学指导,内容包括分析每一个单元的主要教学目标和要求,并对教师在每一个单元教学中应做的课前准备提出相应的建议。这些建议包括如何根据学生已有的知识结构和认知规律,导入新的教学内容,如何运用本单元知识点在课堂上组织学生进行结对和小组练习,如何组织学生在课堂上运用英语完成各类任务,以及如何对学生完成任务的过程及结果作出评价等等。教师教学用书的内容详尽清晰,层层深入,对广大教师理解、运用教材是十分有益的。

本书共14个单元,其中包括2个复习单元,供七年级下学期使用。

课程教材研究所 英语课程教材研究开发中心 2006年11月 编委会主任 刘道义

编委会副主任 魏国栋 龚亚夫 郝建平

美方主编 David Nunan

改 编 Guy de Villiers Edward Vickers Andrew Robinson

龚亚夫 李静纯 张雅君 张琳琳 陆锡钦 郭 娟

的情访问:www.entonishcoke.com

中文部分策划 罗少茜

中文部分编者 陆锡钦 施文雪 张金梅 尤立华

许 波 周 莉 柳晓玲 张丽亚

陈建荣 史小鹃 周 喆

责 任 编 辑 张琳琳 张雅君 丁连普 陆锡钦 郭 娟

封 面 设 计 林荣桓

The Goal of Go for it!

The goal of **Go for it!** is to make **language learning motivating** and **successful** through a step-by-step progression that builds confidence and leads to open-ended activities where students can actively **relate learning to their personal lives.** David Nunan's language research shows some of the challenges English language students face (see below). **Go for it!** provides the solutions.

| Chal | lenges |
|------|--------|
|------|--------|

My students lack the confidence and language needed to speak English in class.

My students are bored and unmotivated. I have trouble getting them to pay attention in class.

My students often don't seem to remember what we cover in class.

My students do well on homework and written tests (grammar), but they don't communicate well orally.

Solutions

Go for it! provides step-by-step language support and clear models for learners to follow.

The topics in **Go for it!** relate to students' lives. Activities encourage learners to contribute their own ideas and feelings and to be active in class.

The learning goals of each unit are explicit. **Go for it!** helps students to monitor their own learning.

Go for it! encourages learning by doing. Each unit provides numerous activities that develop oral communication.

The Complete Go for it! Package

Go for it! is a five-level series from Beginning to High Intermediate level.

Each level contains:

Students' Book

- two step-by-step learning cycles per unit
- multiple opportunities for Pairwork and Groupwork
- Self Checks that show students what they have learned
- two Review units

Teacher's Book

- teacher's notes and Workbook Answer Key
- step-by-step strategies that make section preparation easier
- teaching suggestions in Chinese

Audio Cassette

complete recordings of the Students' Book listening, and vocabulary

Workbook

- additional practice of vocabulary, grammar, functional language, and reading and writing
- content expansion activities that link each unit topic to academic subjects (such as social studies, literature, science, and math)

Tests Package

- twelve tests to accompany the units, as well as a final test
- audio cassette with listenings for the tests

Wall Charts

twelve wall charts to facilitate classroom teaching

How to Teach with **Go for it!** 如何教授《新目标》

1. How does **Go for** it! provide a step-by-step approach to language learning?

Each unit in **Go for it!** is divided into two parts: Section A and B.

Section A

Section A opens with a picture presenting the new function in a real-world setting. This picture introduces key vocabulary for students to use while practicing the new language. Since all key words are portrayed in pictures, students can understand them immediately without explanation or translation. The new expressions are presented in speech bubbles above the characters' heads, making it easy for students to understand and practice the new language.

Section A continues with several step-by-step practice activities. Students complete various exercises singly, in pairs, and in groups. Each activity focuses on the target language in an easily understandable way.

At the bottom of the second page, there is always a grammar focus box. This chart provides students with a clear visual summary of how the grammar point works. The third page ends with an interactive exercise. This end-of-lesson activity takes the form of a game or other whole-class activity which allows students to use the new language in a collaborative way.

Section B

Section B introduces new vocabulary while recycling the language presented in Section A. Activities in Section B also help students integrate the new target language with the language studied in earlier units. This recycling reinforces previous language learning while providing additional practice with newly learned language.

Self Check Section

Section B ends with a self check section, which

1.《新目标》如何为学生的英语学习提供一个循序渐 讲的方法?

《新目标》的每个单元都分为两个部分: A部分和B部分。

A部分

A部分以一幅展示新功能在实际生活中运用的图画 开篇。该图引出了学生在操练新语言时需要用到的重点 词汇。所有重点单词都在图画中描绘出来,因此学生不 需解释或翻译就能理解它们。新的表达方式呈现在人物 头上的气泡中,从而使学生很容易理解和操练新语言。

A 部分接下来是几个循序渐进的操练活动。学生独立、结对或组成小组完成多种练习。每个活动都围绕着目标语言,以一种简单而容易理解的方式展开。

每单元第二页的下端呈现的是一个语法聚焦框。该 表格清晰呈现了对本单元语法点使用的总结。第三页以 一个互动活动结束。该活动采用游戏或其他全班活动的 方式,学生在互相合作使用目标语言中完成本部分的学 习。

B部分

B部分在循环A部分所呈现的语言同时引出新的词汇。同时,B部分的活动帮助学生整合新的目标语言和前面单元学过的语言。这一循环强化了前面的语言学习,同时为新学语言提供了更多的操练机会。

自我检测部分

B部分以自我检测页结束, 学生可以在课上完成该

students can complete in class or as homework. These activities help students review all key vocabulary words as well as new grammar items. Each unit ends with a cartoon using the target language in an amusing or surprising way.

2. How can I use **Go for** it to teach mixed-level classes?

Go for it! helps you motivate and instruct the more advanced students in your class and at the same time provide necessary support for those who speak little or no English.

Less fluent students benefit from the careful pacing of instruction, which gives them plenty of time to understand and practice each new item. All new material in the student book is accompanied by pictures, giving students an easy way to learn new vocabulary and a context in which to ask questions about the language they are learning.

The accompanying audio cassette allows students to hear the language spoken by native speakers. (You can encourage less fluent students to replay the cassette singly or in groups outside of class. They may wish to repeat sentences and dialogues several times in order to gain confidence with the new language.) In addition, the Teacher's Book contains language notes and pronunciation notes which may be useful when working with less advanced students.

Pairwork and Groupwork provide benefits for both more fluent and less fluent students. In mixed-level pairs or groups, the more advanced learners help the less advanced learners while at the same time getting a valuable review of their own. In same-level pairs and groups, the less advanced students complete the activities and practice the language at their own pace, asking each other (and you) questions as needed.

At the same time, the more advanced students can move ahead as quickly as they wish. Some may wish to challenge each other with new vocabulary and create original dialogues using key grammar and vocabulary items. Each section in the Teacher's Book contains several optional activities. You may wish to assign some of these to more fluent students, while working with the less fluent group who need

页,也可以作为课后作业完成。这些活动让学生复习了 所有重点词汇以及新学的语法项目。每单元以一组卡通 画结束,卡通画以有趣而出人意料的方式巧妙运用了本 课的目标语言。

2. 我如何运用《新目标》教授不同层次学生的班级?

《新目标》帮你激励和指导班上那些学有余力的学生,同时也为那些不善表达的学生提供必要的支持。

本教材精心安排的教学进度让那些语言不太流利的 学生获益匪浅,他们有足够的时间理解和操练每一个新语言项目。学生用书中所有新的语言材料都配有图画, 学生很容易学会新的词汇,图画还为学生提供了一个对 他们所学语言进行提问的场景。

学生在配套的听力磁带中听到的是英语国家的人所说的语言。(你可以鼓励语言不太流利的学生课外单独或在小组中重听录音带。他们可能需要重复几遍句子和对话才能对新语言产生自信。)另外,教师教学用书中的语言注释和发音注释可能对那些后进生很有帮助。

结对活动和小组活动对各个层次的学生都有帮助。 在由不同层次学生组成的对子和小组中,尖子生在帮助 后进生的同时自己也复习了所学知识,这是非常有价值 的。在层次相同学生的对子或小组中,后进生按照自己的 进度完成活动并操练语言,必要时向对方(和你)提问。

同时,尖子生可以尽快提前完成。有的学生会愿意用新的词汇彼此挑战,运用重点语法和词汇创造新的对话。教师教学用书每部分都包含几个可选活动。你可以选择一些布置给那些语言比较流利的学生,从而花时间辅导那些语言不太流利的学生,因为他们需要更多的关注。

more attention.

3. How do I teach the four skills?

In **Go for it!**, the teaching of listening and reading is integrated with the teaching of speaking and writing. By simply teaching the pages in order and following the instructions given, you will be able to provide sound instruction in all four skills. The Teacher's Book also gives specific suggestions for introducing and practicing each skill area.

Here is a brief overview of how the four skills are integrated in **Go for it!**

All dialogues are recorded and each section opens with an activity in which students look at the picture as they listen to a recording. Then students identify objects mentioned on the tape, tell who's talking, tell who is being talked about or write in missing words.

Listening activities are followed by guided oral practice with the target language. Students repeat lines of a dialogue and rehearse the dialogues in pairs. They move on to a listening activity in which they are asked to recognize key vocabulary words as they hear them spoken. Throughout the sections, students start out with simple tasks such as reading lists of words and writing in one-word answers. As the section progresses, they move on to more complex tasks, including reading short dialogues and writing simple sentences. The sections are constructed in such a way that each skill practice supports the learning of the other skills.

4. How do I do Pairwork and Groupwork with **Go for** it!?

Many exercises in **Go for it!** are designed so that students can work in pairs. By having students talk to each other, you increase the amount of time students are actually using the new language. This helps prevent boredom and provides a lot of practice in a short amount of time.

You may assign students partners or allow them to choose their own. Student pairs may be seated side-by-side or across from each other. Before beginning a paired activity, be sure everyone understands the meaning of the vocabulary words

3. 我如何教授四种技能?

在《新目标》中,听力与阅读教学是和口语与写作 教学结合在一起的。仅仅按照页码的顺序进行教学并遵 循书上的指令,你就能为学生四种技能的发展提供很好 的指导。教师教学用书还特别为每种技能领域的引入和 操练提出建议。

下文简单概述了《新目标》是如何把四种技能结合在一起的。

书中所有对话都配有录音,每部分第一个活动都需要学生边听录音边看图。然后学生确认录音中提及的物体、辨认说话人或被谈论的人,或者填出缺失的单词。

听力活动之后是运用目标语言进行的半开放的口语 操练。学生结对重复对话并复述对话。在接下来的听力 活动中,他们需要辨认听到的重点单词。每部分一开始, 学生先完成简单的任务,例如读一列单词,用单个词作 答。随着每部分活动的进展,他们开始完成较复杂的任 务,例如阅读简短的对话,写出简单的句子。每个单元 的设计都力求在操练一种技能的同时支持其他技能的学 习。

4. 我如何运用《新目标》开展结对活动和小组活动?

《新目标》中很多练习的设计都适合学生开展结对活动。通过让学生彼此交谈,学生就有更多的时间来使用新语言。这样学生就不会感到枯燥,又在短时间内为学生提供了大量操练。

你可以为学生分配搭档,也可以让他们自己选择。 结对学生既可以并排坐,也可以对着坐。在开展结对活动之前,要确保每个人都理解词汇的意义并知道活动如何进行。如果有人不清楚,你可以解释生词并与一个学 and knows exactly how to proceed. If anyone is unsure, you can explain new words and present a sample exchange between yourself and a student.

As the pairs work, move around the classroom checking their progress and offering assistance as needed. Later you may wish to have some pairs perform their conversations for the whole class. This provides further oral practice as well as an opportunity for other students to ask questions about specific language points, if they wish.

Sometimes students are also asked to work in small groups. This allows them to talk more informally and it also fosters a sense of cooperation in the classroom. The easiest way to form groups is to have students who are sitting near each other pull their chairs together. However, to ensure that the groups are not always the same, you may wish to group students based on when their birthdays are, what letter their first names start with or what color clothes they are wearing. As with Pairwork, be sure everyone understands the new vocabulary and check to be sure that all students understand how to complete the activity.

Once the students are in groups, help them choose a group reporter to report back to the class, if necessary. You may also wish to assign a group leader whose job is to keep everyone involved in the task at hand. Be sure to set a time limit on the activity. It is also a good idea to give students a warning a minute or two before the time is up.

In large classes, you may wish to have groups report back to each other (or perform conversations for each other) instead of having them talk to the whole class. Afterward, you can conduct a summary review by inviting group leaders to tell the answers their group arrived at or by having several members of each group perform a conversation for the whole class.

5. How does **Go for it!** strike a balance between fluency and accuracy?

In **Go for it!**, the first few exercises in each unit emphasize accuracy, while later activities help move students toward greater fluency. In Section A, for example, the focus is always on the presentation of a new function and a related group of vocabulary

生演示对话给他/她做个示范。

学生结对活动时,在全班巡视检查他们的进展并在必要时提供帮助。最后你可以让几组学生为全班学生表演对话。这样就为学生提供了进一步口语操练的机会,其他学生如果愿意的话也有机会对特定的语言点进行提问。

有时学生也可以组成小组进行活动。小组活动能让他们更加自由地交谈,还能在课堂中培养合作意识。组建小组最简单的方法是让座位靠近的学生把椅子拉到一起。但是,为了避免小组成员的重复,你可以让学生按照生日、名字的首字母、他们所穿衣服的颜色分组。与结对活动一样,要确保每个人理解新的词汇并知道如何完成该活动。

学生一旦组成小组,如果有必要的话,帮他们选出一个汇报员向全班汇报。你可能也会指定一个小组长来督促每个人都参与到眼下的任务中。一定要为活动设定一个时间限度。在时间快到的一两分钟时提醒学生一下也是个好主意。

在大班里,你可以让学生小组互相汇报(或为彼此表演对话),而不是让他们对全班讲。最后,你可以请小组长讲讲他们小组得出的结论或让每个小组出几名学生为全班表演对话,从而对小组活动进行一个总结。

5.《新目标》如何平衡流利性与准确性的关系?

在《新目标》中,每个单元前几个练习强调准确性, 而后面的活动帮助学生逐步提高语言流利性。例如,A 部分总是围绕新功能和一组相关词汇的呈现展开。学生 在一开始学会所有生词的意思和发音并清楚了解新的语 言是非常重要的。 words. It is important that students learn the meaning and pronunciation of all the new words and also gain a clear understanding of the new language right from the start.

To accomplish this, most Section A activities have only one correct answer. For example, students are asked to repeat words and sentences and to match, number, and circle the answers to questions. Dialogues are carefully constructed so that students will have no difficulty performing them correctly the first time through. The more open-ended activities at the end of Section A can be successfully completed once students are confident using the target language. This step-by-step progression allows students to build accuracy and gain confidence with the new language.

Section B features Pairwork and Groupwork activities in which students have a chance to use the new language to talk with others in the class and to participate in more open-ended exchanges. It is important that students not only learn the target language but also learn to use the target language. The knowledge they have gained and the accuracy they have developed will be of no use unless they can employ it when speaking and writing.

Therefore, students are asked to play games, write letters, discuss their families, and complete other open-ended activities that involve the target language. As they do this, the teacher does far less correction and, instead, supports students as they communicate freely with each other. Section B also helps students integrate the new material with what they have studied in previous lessons. This combining of knowledge helps them make better use of both the previously-learned items and the new items.

6. How can I get students to use more English in class?

One of the best ways to increase the use of English in class is to teach the class entirely in English. Starting to use such simple statements as *Open your books*, *please* and *Let's begin at the top of page* 5 helps students gain confidence in the new language. You can give explanations, ask questions, and require that all responses be made in English. By taking the lead in using only English, you provide a model for students

为此,A部分大部分活动都只有一个正确答案。例如,活动要求学生重复单词或句子,匹配,编号,或圈出问题的答案。精心设计的对话让学生在一开始就能将它们顺利地表演出来。A部分最后是一些较为开放的活动,学生一旦对如何使用目标语言有信心就能出色地完成。这样循序渐进的安排使得学生既准确又流利地掌握新语言。

B部分以结对活动和小组活动为特色,学生有机会运用所学语言和班上其他学生交谈,并参与到更加开放的交流中。学生不仅要理解目标语言,还要学会使用目标语言,这一点很重要。他们所获得的语言知识以及他们所达到的准确程度只有运用到口语和写作活动中才是有价值的。

因此,学生要做游戏,写信,谈论他们的家庭,或完成其他使用目标语言的开放性活动。学生在做这些事情的时候,教师不做过多的纠正,而是,在他们彼此自由交际时给予必要的支持。B部分还让学生将新的语言材料和他们在前面单元学过的知识结合起来。这种知识的整合能让他们更好地运用新旧知识。

6. 我如何让学生在课堂上更多地使用英语?

提高课堂上英语使用率的一个最好的办法是全英语教学。从使用这样简单的陈述句开始: Open your books, please. Let's begin at the top of page 5. 这样可以帮助学生对新语言建立自信。你可以解释,提问,并要求学生全部用英语回答。你率先全部使用英语,这样就为学生提供了可以效仿的典范。

to follow.

Besides providing useful language practice, using only English reinforces the idea that the English language can do all the things that the native language can. It shows that English is a practical language and not all that difficult. The **Go for itl** Teacher's Book even provides sentences in italics for you to use in class. You can read these sentences directly from the book or say the same thing in your own words.

If all the students speak the same language, you may need to remind them often to use only English in your classroom. Make this as easy as possible for them by asking clear, simple questions, modeling responses when necessary, and paraphrasing students' statements or questions in simple English and having them repeat. From time to time it may be more efficient to use the native language to set up an activity or give a grammar explanation, but as much classroom interaction as possible should be in English.

Go for itl helps students learn English without using the native language in class.

- New vocabulary is introduced a few words at a time. These words are accompanied by pictures which facilitate understanding.
- The target language is presented in a simple format and is followed by a step-by-step progression of exercises that help students learn how to use the structure.
- The target language is recycled throughout the unit and again in later units to promote student mastery.
- The language notes and pronunciation notes in the Teacher's Book highlight key points in each lesson. Teachers can use these simple English language explanations to help support student learning.

7. How can I make best use of the Workbook and the independent activities outlined in the Teacher's Edition?

The Workbook provides reinforcement of the functions, structures, and vocabulary in the Student Book. Workbook material can be assigned for homework or used in class during a quiet study period. You can assign specific exercise numbers in

除了提供有用的语言操练,全部使用英语还强化了一个观点,即:母语可以做到的任何事情,英语也可以做到。它说明了英语是一种实用语言而且并不难。《新目标》教师教学用书还用斜体给出你可以在课上使用的句子。你可以直接使用书上的句子,也可以用自己的话转述。

如果所有的学生都说同一种语言,你可能需要提醒他们在课堂上要尽量全部使用英语。你可以使自己的提问简单明了,在必要时给出回答示范,用简单的英语复述学生的陈述或问题并让他们重复,这样就尽可能地为他们使用英语铺平道路。有时使用母语布置活动或解释语法可能更有效,但是课堂互动要尽量多地使用英语。

《新目标》帮助学生在课上学习英语而不使用母语。

- 一次只介绍几个生词。这些生词都伴有图画帮助 学生理解。
- 目标语言以简单形式呈现,循序渐进的练习让学 生学会如何使用这些语言结构。
- 目标语言在整个单元以及后面的单元循环, 让学 生掌握得更加牢固。
- 教师教学用书中的语言注释和发音注释突出了每部分重点,教师可以使用这些简单的英语解释指导学生的学习。

7. 我如何更好地使用练习册和教师教学用书中概述的独立活动?

练习册强化了学生用书中的功能、结构和词汇。在 自学阶段,练习册中的语言练习可以作为作业布置给学 生,也可以在课上使用。你可以在课下布置练习册上的 某些练习,也可以等到学完那个单元后再把整个单元的 the Workbook after each class, or you can wait and assign an entire Workbook unit when the class has finished studying that unit.

Some teachers ask students to exchange Workbooks and correct each other's work as they go over the answers together in class. Others prefer students to correct their own work in class. Either method gives the teacher a chance to monitor student progress while giving students a chance to ask questions as necessary.

Another option is for teachers to collect the Workbooks and correct the exercises themselves. The teacher can also write notes to the student as corrections are made. If possible, he or she should also arrange to meet individually with students whose work shows a need for extra help in a particular area.

Other independent activities are suggested in the Teacher's Book. Optional activities appear throughout each section and follow-up activities appear at the end of each section. Some of these exercises can be assigned to individuals and groups of students for completion in class (while you work with another group of students) or for use outside of class. Some activities lead students to write, draw or say something, which is then presented to and discussed with the rest of the class.

8. How can I help my students take responsibility for their own learning?

Each unit ends with a Self Check page. The first part of this page provides a comprehensive review of all key vocabulary presented in the unit. Students check off the words they already know and find out the meanings of any they are not sure of. Then they are encouraged to record any other words they have learned in their own notebook. This provides them with a personalized dictionary of vocabulary words they know how to use.

The Self Check also provides a review of the key functions from the unit. This independent work helps students take responsibility for their own learning. It also motivates them by pointing out exactly what they have learned.

内容布置给他们。

有些教师在全班核对答案的时候让学生互换练习册,互相批改作业。而有些教师则更喜欢让学生在课上自己批改自己的作业。无论采用哪一种方法教师都有机会监测学生的学习进展,而学生若有必要也有机会提问。

教师的另一种选择是将练习册收上来自己批改学生的练习。教师在批改时还可以给学生写出批语。有些学生的作业反映出他们在某个方面需要更多的帮助,如有必要,教师应该单独约见这些学生。

教师教学用书还提出另外一些独立活动。每个单元中都有可选活动,每个单元后还有补充活动。其中有些活动可以在课上(在你指导另一组学生时)布置给单个学生或学生小组,也可以在课后布置给他们。有些活动引导学生去写、去画或去说,然后表演给班上其他学生或与其他学生讨论。

8. 我如何让学生对自己的学习负起责任?

每个单元以自我检测页结束。这一页第一部分全面 复习了本单元呈现的所有重点词汇。学生核对那些已经 掌握的单词,并查出他们没有把握的单词。接着他们把 学会的其他单词记录在自己的单词积累册上。这样他们 就拥有了一本包括自己所掌握词汇的个性化字典。

自我检测页还复习了本单元的重点功能。这一独立 活动让学生对自己的学习负起责任。学生明确已经掌握 的知识对他们也是一种激励。

Pacing

The number of instructional hours in **Go for itl** can vary greatly depending on the number of students participating in class, as well as how teachers expand sections or cut them short to meet the needs of their students. Ample time should be allowed to personalize the language activities in each unit. As a general guideline, the **Go for itl** program provides a minimum of 60-90 hours of student work. The number of hours can be expanded to 120 hours, using the entire program of Students' Book, Workbook, and Tests.

教学进度

由于课堂参与的学生数量以及教师根据学生需要扩展和削减教材内容程度的不同,《新目标》的学时数量也有很大不同。学生应该有充足的时间内化每单元的语言活动。作为一个大致的原则,《新目标》课程要求至少要有60至90小时的学生活动时间。若使用整套教材,包括学生用书、练习册以及评价手册,课时数量可以扩展到120小时。

Table of Contents

| The Goal of 60 for it! The Complete 60 for it! Package How to Teach with 60 for it! | | • |
|---|----------------------------------|-----------|
| | | 11 111 |
| | | |
| Unit 2 | Where's the post office? | 6 |
| Unit 3 | Why do you like koalas? | 11 |
| Unit 4 | I want to be an actor. | 16 |
| Unit 5 | I'm watching TV. | 21 |
| Unit 6 | It's raining! | 26 |
| Review of units 1-6 | | 31 |
| Unit 7 | What does he look like? | 34 |
| Unit 8 | l'd like some noodles. | 39 |
| Unit 9 | How was your weekend? | 44 |
| Unit 10 | Where did you go on vacation? | 49 |
| Unit 11 | What do you think of game shows? | 54 |
| Unit 12 | Don't eat in class. | 59 |
| Review of units 7-12 | | 64 |
| Additional Material | | 67 |

Teaching Suggestions (Chinese)

| Unit 1 | Where's your pen pal from? | 69 |
|-----------------------|----------------------------------|-----|
| Unit 2 | Where's the post office? | 74 |
| Unit 3 | Why do you like koalas? | 77 |
| Unit 4 | I want to be an actor. | 81 |
| Unit 5 | I'm watching TV. | 84 |
| Unit 6 | It's raining! | 88 |
| Unit 7 | What does he look like? | 91 |
| Unit 8 | I'd like some noodles. | 94 |
| Unit 9 | How was your weekend? | 97 |
| Unit 10 | Where did you go on vacation? | 100 |
| Unit 11 | What do you think of game shows? | 103 |
| Unit 12 | Don't eat in class. | 107 |
| Supplementary Reading | | 110 |
| Workbook Answer Key | | 113 |